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1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2017 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 7.2.2017 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie pozemkovej a lesného hospodárstva pri  

                                         Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská  

                                         Bystrica za rok 2016 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie pozemkovej a lesného hospodárstva pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  INFORMATÍVNA SPRÁVA O ČINNOSTI  

KOMISIE POZEMKOVÉHO A LESNÉHO 

HOSPODÁRSTVA 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica 

v roku 2016 
 
 

Komisia pozemkového a lesného hospodárstva (ďalej len KPaLH) aj v roku 2016 

pracovala v pôvodnom zložení tak, ako bola Uzneseniami č. 12/2015 a č. 14/2015 Miestneho 

zastupiteľstva (MZ) schválená. 

Jej jednotlivé zasadania sa konali vždy na podnet Ing. Liďákovej, ktorá na základe 

doručených žiadostí, či iných materiálov na MÚ mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica 

(MČ B-ZB) navrhla optimálne stretnutie komisie. 

K predloženým žiadostiam jednotlivých fyzických či právnických osôb komisia 

zaujímala vždy erudované stanoviská a odporúčania, ktoré sú zrejmé z príslušných zápisníc, 

prístupných aj na webovej stránke obce. 

Zvlášť zodpovedne a podrobne sa zaoberala problematikou spoločnosti 

„KOVOHUTY Slovakia“, ktorá na základe snahy konateľa chcela-chce rozšíriť svoje 

podnikateľské aktivity o skladovanie a prepravu batérií, akumulátorov a iných nebezpečných 

látok v našej MČ. K danej problematike som sa ako predsedníčka komisie tiež ako 

poslankyňa a v neposlednom rade ako rodáčka zo Záhorskej Bystrice podrobne vyjadrila aj na 

stretnutí občanov s konateľom tejto spoločnosti, ktoré k danej téme zvolal starosta MČ. 

Rovnako sa komisia, na podnet manželov Forgáčových, zaujímala o postup 

stavebného radu (SÚ) pri MÚ B-ZB pri vydaní stavebného povolenia na inžinierske siete a 

cestu pre budúcu výstavbu RD vo vnútrobloku na ul. Jána Raka a to bez predloženia 

kompletnej projektovej dokumentácie, teda nedoloženia relevantného riešenia odvádzania 

dažďových vôd zo spevnených plôch a striech budúcich domov. Komisia je takého názoru, že 

navrhované riešenie MÚ odd. výstavby odvádzať predmetné vody do retenčných nádrži 

vybudovaných na pozemku investora a následne ich vypúšťať do existujúceho rigolu 

nachádzajúceho sa za hranicou pozemku/ov investora, ktorý podľa katastrálnej mapy 

jednoznačne prináleží k parcele č. 116/2, ktorá je vo vlastníctve p. Ľubomíra Záreckého, je zo 

strany stavebného úradu, či odboru výstavby na MÚ nielen porušenie vlastníckych práv ale aj 

Vodného zákona. 

Predsedníčka tiež koncom roka, na podnet starostu MČ, navrhla za aktívny prístup 

a ochotu pomôcť pri akýchkoľvek otázkach týkajúcich sa nehnuteľností v k.ú. ZB. Ing. 

Tajzlerovi - členovi komisie, odmenu vo výške 150,- €. 

Záverom konštatujem, že ako v roku 2015 aj v roku 2016 komisia pristupovala ku 

všetkým predloženým materiálom zodpovedne, pracovala a aj v tomto roku bude pracovať 

v súlade so zákonmi, nezávisle a nestranne, v prospech Záhorskej Bystrice a jej obyvateľov. 

Opäť pripomínam, že vysoká odbornosť jednotlivých členov komisie významne 

prispela k profesionálnemu zhodnoteniu predkladaných materiálov za čo im ako predsedníčka 

komisie aj touto formou vyslovujem veľké poďakovanie. Tiež ďakujem Ing. Liďákovej za 

spracovanie podkladov a pomoc pri príprave každého zasadania komisie. 
 

 

 

 

V Záhorskej Bystrici 17.01.2017 

Vypracovala: Marta Liďáková, predsedníčka komisie 


